
Yrkande. 

 

När samhället skall ställas om till ett mer avfallssnålt samhälle så behöver andelen tjänster i samhället 

öka i förhållande till konsumtion av varor. I dag finns företag som åtar att transportera privatpersoners 

avfall till ÅVC. Med förvaltningens förslag skulle detta bli förbjudet. Vi tycker att detta är ett steg åt fel 

håll, vi bör uppmuntra nya tjänster i stället för att förbjuda dem. Risken finns också att mindre 

nogräknade aktörer hittar andra ställen att göra sig av med kundernas avfall än på ÅVCen vilket inte vore 

bra för miljön. 

 

Vi yrkar därför på återremiss på förvaltningens förslag och vill att: 

-Förvaltningen omarbetar förslaget på så sätt att det framgår att Göteborg har en positiv attityd till de 

som vill sälja tjänster till privatpersoner när det gäller att lämna material på ÅVC. 


